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Källviks samfällighetsförening 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte nr 2 för Källviks samfällighetsförening lördagen den 11 
juli 2020. 
 
 
 
 
Närvarande: 
 Tommy Larsson (TL) 
 Per G Nilsson (PG) 
 Lotta Johansson (LJ) 
 Bo Stenhammar (BS)  
 Magnus Lindblad (ML) 
 Marie-Louise Nordenborg (MN) 
 Marie Cannervik (MC) 
 
 
§ 1  Mötet öppnas 
 
TL öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
§ 2  Fastställande av dagordningen 

 

Dagordningen fastställdes. 

 
§ 4  Ekonomi 
 
LJ gick igenom ekonomin som är fortsatt god. Dock är det fler obetalda fakturor än 
tidigare. Påminnelser kommer att skickas ut till berörda medlemmar.  
 
§ 5  Rapport från Info-gruppen 
 
Ingen slåtter har skett i vår, men den kommer att ske under hösten. 
 
En del medlemmar har problem med grävlingar. Om man kontaktar kommunen så 
hjälper de till efter sommaren. Under sommaren kan de inte göra något pga att det 
kan finnas ungar i boet. 
 
Önskemål om bidrag till ”Boken om Källvik” har inkommit.  
Beslutades att beställa 25 böcker istället för att ge bidrag. 
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§ 6  Rapport från GVB-gruppen 
 
BS informerade om att vägarna i samfälligheten är grusade och saltade. 
 
ML informerade om att uthyrningen av båtplatser enligt nya systemet fungerar bra. 
Löpande underhåll av bryggorna fortsätter, under hösten kommer även dykjobb att 
utföras. 
 
§ 7 Aktivitetslistan 
 
Genomgång av aktivitetslistan som nu är uppdaterad. 
 
§ 8 Övriga frågor 
 
Nästa möte blir söndag 6 september kl 9.00. 
 
Årsstämman kommer att hållas söndagen 11 oktober. Plats kommer att meddelas 
senare. 
 
Beslutades att beställa ”fräsning” (vända sanden) av både barnbadet och lilla badet 
vid hotellbryggan av extern entreprenör. Sand kommer att beställas till båda baden. 
 
Beslutades att föreslå en höjning av årsavgiften på stämman. 
 
§ 9  Mötet avslutas 
 
TL tackade för ett bra möte och avslutade mötet. 
 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet    Justeras 
 
 
 
 
Marie-Louise Nordenborg    Tommy Larsson 


